

《单词百科:earlap是什么意思?earlap怎么发音?earlap的解释和用法》

英语单词earlap是什么意思?earlap怎么读?earlap怎么发音?简答网为您整理了earlap的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



earlap怎么读

earlap的读音:[ˈɪ ə læp]

earlap的意思

1、n. (帽上可放下护耳御寒防冻的) 耳扇;帽瓣;耳垂;耳壳;

earlap的近义词

1、**earflap** n. 御寒用的耳罩;

earlap的双语例句

1、Wooden earlap is our new product, which has high dimensional precision and exquisite appearance.

本厂现阶段开发的新产品有木制耳壳，该产品具有尺寸精度高，外观处理精致等优点。

2、The tube length in group A was the actual length from the nose to the earlap and plus to the xiphoid.

洗胃时A组置入胃管长度为鼻尖-耳垂-剑突实测距离（实测长度）；

3、Microdissection and clinical application of unfolding approach of earlap

耳廓掀翻入路的显微解剖与临床应用

4、Methods: The blood supply of external ear was observed and dissected on 38 specimens, and then the downward unfolding approach of earlap was adopted to 121 patients suffering from aural region disease.

方法：在38侧标本上对外耳血供进行解剖观察，设计了耳廓向下掀翻入路，应用于121例耳部疾患。

5、A more real and stronger ear was obtained. The operation of earlap transform and tragus reforger can be cut down.

获得的外耳形状更逼真、强度更高，可减少耳垂转位、耳甲腔及耳屏再造的手术。

6、It has been proved by research results that the practicable input energy of the earlap can meet the requirement of the acquisition of the dynamic spectrum, higher measurement accuracy of the dynamic spectrum also can meet the spectrum measurement accuracy in the noninvasive measurement of blood compositions.

研究表明，耳垂组织的实际入射光能量能够满足动态光谱检测的要求，获得了更高的动态光谱测量精度，可满足动态光谱法的血液成分检测的要求。

7、Dynamic spectral measurement of earlap on Monte-Carlo method

基于Monte-Carlo方法的耳垂动态光谱检测研究

以上是简答网为您整理的earlap怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于earlap的用

法、earlap的释义、earlap的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/earlap>

